
 

Concept Verslag openbare vergadering 
 

Maandag 14 februari 2022 Vergadering in Pluspunt 

19:30 – 22:00 uur  

Aanwezig: Friso van Marion, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Imca Drommel, Cecilia 
Gudrun Kollerics, Karin Keur, Martine Joustra, jaap Koper. 
Afwezig: Simone van Dam. 

 
 

1. Opening, Mededelingen en Vaststellen Agenda 
A. Het overlijden van Ton de Vries wordt gememoreerd.  
B. Er zijn 6 reacties binnen gekomen op de vacature, lid Adviesraad. De gesprekken 

worden gevoerd op 28 februari 2022. 
C. Er heeft gesprek plaats gevonden met wethouder G.W. Bluijs over maatregels in 

verband met de hoge energieprijzen.  
 

2. Presentatie Remco Wijnia, directeur Bestuurder Pluspunt. 
Pluspunt; Plannen en activiteiten 2022 en verder. 
In zijn presentatie besteedt Remco Wijnia aandacht aan: 200 vrijwilligers en 22 

medewerkers, Kernwaarden van de organisatie, positieve gezondheid, fondsen, 

dwarsverbanden in Zandvoort, lokale netwerk, Gewoon in de Wijk, de koppeling 

met de Sociale Basis koppelen en effectmeting.  

 

3. Tussenrapportage Sociale Basis Zandvoort 1e helft 2021 
Het is de structuur die de Zandvoortse samenleving ondersteunt. Het geeft weer op 
welke manier de gemeente geld geeft. Het is ingericht om versnippering tegen te 
gaan en om greep op de voorziening te houden. Het beschrijft wat de tafels zijn, hoe 
ze zijn ingericht en hoe de financiële verantwoording wordt gegeven.  
Aan de Thematafel Jeugd nemen alleen Pluspunt en het Jeugdhonk deel. Dit zijn 
weinig organisaties als we kijken naar het onderwerp Opvoeding en Groei. Het hoge 
gebruik van drugs en alcohol onder de jeugd in Zandvoort is zorgwekkend.  
Friso neemt contact op met van Haeften hoe het contact met de ambtenaren ook 
weer hersteld kan worden. Hij vraagt na wat de stand van zaken is met de 
aanbesteding van het Jeugdhonk. 
 

4. Concept-verslag Adviesraad Sociaal Domein Zandvoort 13 
december 2021  
Het verslag wordt vastgesteld.  
Navraag gaat worden gedaan naar de gelden die de gemeente en scholen in 
Zandvoort hebben gekregen om de problemen die ontstaan zijn door Corona op te 
kunnen lossen. 
 
 
 



 
 

 

5. Wat te doen met de verkiezingen? 
Het gesprek met G.J. Bluijs werd gevoerd door Beatrijs, Imca en Friso. 
In het gesprek werd duidelijk dat het niet eenvoudig is om oplossingen te vinden om 
 de hoge energieprijzen te compenseren en  om arme gezinnen of gezinnen met een 
Zandvoortpas te   ondersteunen. Een voorstel is dat het bij de Groot Grutters 
mogelijke wordt dat, als mensen met een Zandvoortpas afrekenen, ze de BTW op   
groente niet hoeven te betalen.  
Friso start met een opzetje voor een document waarin de Adviesraad aandacht 
vraagt voor een aantal onderwerpen in de coalitieonderhandelingen. Dit zijn dus de 
zorgen waar leden van de Adviesraad tegen aan lopen. De leden wordt dan gevraagd 
het document aan te vullen. 

 
 

6. Reactie op Adviezen (3x) 
1. Advies regionale Gezondheidsbeleid 2021-2028. 
2.  Reactie Uitwerking Regionaal Samenwerkingsverband Beschermd 

Wonen.  
3. Advies over Concept Beleidsregels Terug en Invordering 

Participatiewet, IAOW, IAOZ en inburgering gemeente Haarlem 
De leden hebben kennis genomen van de drie adviezen. Nu is de vraag aan de leden 

wie wil er verder aan meewerken en hoe zullen we dat aanpakken? 

Bij het onderwerp Jeugd zijn al drie leden betrokken. 

 

7. Rondvraag 
1. Cecilia geeft aan bij een vergadering geweest te zijn van de klankboord groep van 

het doelgroepenvervoer. Het grote probleem is dat er te weinig chauffeurs zijn. 
Er kan niet meer aan de vraag worden voldaan dat je een uur van tevoren 
aangeeft dat je een rit wil. Men spreekt nu zelfs over vier uur van tevoren 
aanmelden.  
Door het tekort aan chauffeurs komen nu ook de ritten voor het 
leerlingenvervoer in het gedrang en is de verhouding tussen het 
leerlingenvervoer en het doelgroepenvervoer scheef. Het oplossen van de 
problemen bij het leerlingen vervoer gaat ten koste van het doelgroepenvervoer.  
Bij het leerlingen vervoer is ook nog een probleem dat men vanuit Connexion niet 
goed communiceert over de stand van zaken. Dus zowel school als de ouders zijn 
niet goed op de hoogte wat er gaat gebeuren. Er wordt een brief hierover 
geschreven aan van Haeften door Cecilia en Imca. 

 

 

 

 

 



 
Datum Actie Personen Deadline  Afgehandeld 

11-02-
2022 

Contact met ambtenaren 
Jeugd herstellen en 
navragen aanbesteding 
jeugdhonk. 

Friso bij 
van 
Haeften 

  

11-02-
2022 

Navraag doen over 
besteding Coronagelden 
voor scholen en gemeente 
om achterstanden op te 
lossen 

Ingrid   

11-02-
2022 

Opzet maken 
aandachtspunten voor 
coalitieonderhandelingen. 

Leden vullen het docu-
ment aan.  

Friso, 
leden 

  

11-02-
2022 

Brief over doelgroepen en 
leerlingenvervoer aan van 
Haeften 

Cecilia en 
Imca 

  

 

 

 

 

 
 

 


